

135 x 140 mm  
front 01

פורמט עלון זה נקבע ע"י משרד הבריאות ותוכנו נבדק ואושר על ידי  
עלון לצרכן לתכשיר וטרנירי | לשימוש בבעלי חיים בלבד  
התרופה משווקת על פי מרשם רופא וטרנירי בלבד

5 ליטר

## 1. שם התרופה הווטרנרית, צורתה וחוזקה: סיויקובול 10% לשתייה וטרנירי

2. חומרים פעילים וריכוזם ביחידת מינון:

כל מ"ל מכיל: אנרופלוקסצין 100 mg Enrofloxacin

רשימת חומרים בלתי פעילים בסעיף 13. למתן כמי השתייה.

3. למה מיועדת התרופה? סיויקובול 10% מותווה לטיפול בזיהומים

גרניים לאנרופלוקסצין בתרנגולות פטם והודיים.

בתרנגולות:

*Mycoplasma gallisepticum*, *Mycoplasma synoviae*,  
*Mycoplasma synoviae*, *Avibacterium paragallinarum*,  
*Pasteurella multocida*, *Pasteurella multocida*

יש לתת את התכשיר רק לאחר שהוכחה רגישות החיידק ונמצא כי אין

אלטרנטיבה טיפולית (הוכחה עמידות לתכשירים אחרים).

קבוצה תרופוטית: פלורוקוילונים

4. התוויות נבד: אין להשתמש למטרת מניעה. אין להשתמש במקרה של

עמידות או עמידות צולבת ידועה לקוולונים בחיות המיועדות לטיפול.

באם ידועה רגישות יתר לחומר הפעיל, לקוולונים אחרים או לחומרים הבלתי

פעילים יש להימנע מטיפול בתכשיר זה.

5. תופעות לוואי: ניתן לדווח על תופעות לוואי למשרד הבריאות באמצעות

לחיצה על הקישור "דיווח על תופעות לוואי עקב טיפול תרופות" שנמצא בדף

הבית של אתר משרד הבריאות ([www.health.gov.il](http://www.health.gov.il)) המכנה לטופס המקוון

לדיווח על תופעות לוואי, או ע"י כניסה לקישור: <https://sideeffects.health.gov.il>

6. חיות מטרה: תרנגולות לפטם והודיים.

7. צורת המתן והמינון עבור כל חיות מטרה: כמי שתייה: 10 מ"ג/ק"ג

ליום כמי שתייה למשך 3-5 ימים רצופים, שווה ערך ל 0.1 מ"ל של התכשיר

לכל ק"ג משקל גוף ליממה. במשך 5 ימים רצופים במקרה של זיהומים

מעורבים, פרונדסיביים וכרוניים. באם אין שיפור תוך 2-3 ימים יש לשקול

טיפול אנטיביוטי חלופי, בהתבסס על בדיקת רגישות.

8. אופן השימוש בתכשיר: להתאמת המנה, יש להתאים את הריכוז לצריכת

מי השתייה בפועל ביממה. יש לדייק ככל האפשר במשקל החיה על מנת להמנע

מתת מינון. יש להכין תמיסה טריה מידי יום ולפנות את השאריות מיום קודם.

תצרוכת מי שתייה עם התכשיר הרפואי תלייה כמצב הקליני של החיה וכעונת

השנה. יש להתאים את ריכוז האנרופלוקסצין לתנאים. יש להכין את מי השתייה

עם התכשיר הרפואי כל 24 שעות. כאשר מי השתייה המהול עם התכשיר הם

מקור השתייה הבלעדי של העופות. יש לוודא שמי השתייה עם התכשיר נצרכים

במלואם על ידי בדיקת מערכת אספקת מי השתייה. לפני תחילת הטיפול יש

לרוקן את מערכת מי השתייה, ולמלא אותה כמי שתייה עם התכשיר. יש

להשתמש בכשיר מדידה מדויק ומכילי המנה היומית המדויקת תחשב על

בסיס המינון המומלץ, המסופר והמשקל בעלי החיים, בהתאם לנוסחה הבאה:

10 מ"ג/מ"ל/ליממה x ממוצע משקל בעלי החיים (ק"ג) = מ"ל תכשיר לכל

100 מ"ג/מ"ל x ממוצע תצרוכת מי שתייה (ליטר ליממה) = ליטר מי שתייה

9. זמן המתנה: זמן המתנה לשחיטה 7 ימים לתרנגולות פטם ו- 13 יום

להודיים. לא לשימוש במטילות ביצים לצריכה.

10. אזהרות: אזהרות מיוחדות הנוגעות לשימוש בחיית מטרה:

טיפול בדימוי מיקופלסמה עלול לא למגר את החיידק.

אזהרות מיוחדות הנוגעות לטיפול השימוש בתרופה בבעלי

חיים: מדיניות רשמית ואנטי מקרובאליית צריכה להילקח בחשבון

כאשר התכשיר ניתן. יש לשמור את הטיפול בפלורוקוילונים

למצבים בהם התגובה היתה חלשה או צפויה להיות חלשה

בטיפול במשפחות אחרות אנט-מיקרוביאליות.

אזהרות מיוחדות הנוגעות לטיפול האדם המטפל בתכשיר: אנשים כעלי

רגישות ידועה לפלורוקוילונים או לאחד ממרכיבי התכשיר צריכים להמנע

ממגע עם התכשיר. יש להימנע ממגע עם העור והעיניים.

יש להשתמש בכפפות ולהימנע ממגע עם התכשיר בזמן הכנסתו למי השתייה.

רגישות בעור מופיעות אחרי חשיפה לתכשיר יש לקבל ייעוץ רפואי ולהראות

את עלון התכשיר לרופא המטפל. נפוחות בפנים, בשפתים או בעיניים כמו

גם קשיי נשימה הן תופעות חמורות המחייבות טיפול רפואי מיידי.

אין לעשן, לאכול או לשתות בזמן השימוש בתכשיר.

הריון והנקה: לא לשימוש במטילות שהיציאם שלהם מיועדות לצריכה כבני אדם.

תגובות עם תרופות אחרות וסוגים אחרים של אינטראקציה: אין להשתמש

בתכשיר זה עם תכשירים בקטרוסטטים כגון מקרוליידים, סטרהליקין

ופניקולים. מתן התכשיר יחד עם תכשירים המכילים אלומיניום או מגנזיום

יכולה לגרום להפחתה בספיגת התכשיר.

מינון יתר: מינון יתר יכול לגרום לשלשולים. בתצרוכת ממושכת של מי שתייה

עם התכשיר כגון כימים חמים, עלולה לגרום לנזק כסחוס.

חוסר התאמה: בהעדר מחקרים לגבי התאמה אין לערבב תכשיר זה עם

תכשירים וטרניריים אחרים.

11. הוראות אחסון: מנע הרעלה! תרופה זו וכל תרופה אחרת יש לשמור במקום סגור מחוץ

להישג ידם של ילדים ו/או תינוקות ועל ידי כך תמנע הרעלה.

אין להשתמש בתרופה אחרי תאריך התפוגה (exp. Date) המופיע כל גבי

האריזה. תאריך התפוגה מתייחס ליום האחרון של אותו החודש.

12. הוראות בדבר השמדת התכשיר/שאריות התכשיר בתום השימוש: מינון יתר:

יש להשמיד כל שארית של תרופות וטרניריים או חומרים שמקורם בתכשירים

וטרניריים בהתאם להוראות ההשמדה של המשרד לאיכות הסביבה.

13. מידע נוסף: נוסף על החומר הפעיל התכשיר מכיל גם:

Benzyl alcohol, Potassium hydroxide, Purified water.

• כיצד נראית התרופה ומה תוכן האריזה: תמיסה צלולה במיכלי

HDPE 1 ליטר, 5 ליטר.

• מספר רישום התרופה: 083-29-92349-00

• שם היצרן: מעבדות סיוה, ליאון, ספרד

• שם בעל רישום: אמ.פי.וט. בע"מ. ת.ד. 7004, פתח תקווה, 49170.

מרשם רופא יהיה תקף רק לאחר

אישור רופא ממשלתי למחלות עופות

חייב מרשם רופא

ملزم بوصفة طبيب

PRESCRIPTION ONLY MEDICINE

laboratorios syva s.a.

Avda. Párroco Pablo Díez, 49-57

24010 León (Spain)

Syvaquinol 5L front 080320



تمّ تحديد صيغة هذه النشرة من قبل وزارة الصحة وقامت الوزارة بفحص مضمين النشرة والمصادقة عليها | نشرة المستهلك لمستحضر بيطري | يسوق الدواء تبعاً لوصفة طبيب بيطري فقط | للاستخدام لدى الحيوانات فقط 5 لترات

**تحذيرات خاصة تتعلق بالاستخدام الآمن للدواء لدى الحيوانات:** يجب أخذ السياسة الرسمية وسياسة الوقاية من الأحياء الدقيقة بعين الاعتبار عند إعطاء المستحضر. يجب تخصيص العلاج بالفلوروكينولونات للحالات التي كانت فيها الاستجابة للعلاج بالمستحضرات من الفصائل الأخرى المضادة للأحياء الدقيقة خفيفة أو إذا كان من المتوقع أن تكون الاستجابة خفيفة. وإذا أمكن الأمر، يجب تقديم العلاج بالفلوروكينولونات استناداً إلى فحوص الحساسية. من شأن استخدام المستحضر بطريقة مختلفة عن دواعي الاستخدام الواردة في النشرة أن يزيد من شوبع المقاومة للفلوروكينولونات وأن يقلل من فعالية العلاج بأنواع الكينولونات الأخرى وذلك بسبب احتمال نشوء المقاومة المتصلبة، واعتماداً على الاستخدام الأولي لإينروفلوكساسين لدى الدجاج، قد شُخص أنّ حساسية جراثيم الإشريكية القولونية للفلوروكينولونات قد انخفضت بشكل ملحوظ وأنه قد نشأت كائنات حية ذات المقاومة.

**تحذيرات خاصة تتعلق بسلامة الشخص الذي يقدم العلاج بالمستحضر:** يجب على الأشخاص ذوي الحساسية المعروفة للفلوروكينولونات أو لأحد مركبات المستحضر الامتناع عن ملامسة المستحضر. يجب تفادي التماس مع الجلد والعينين. يجب استخدام القفازات والامتناع عن ملامسة المستحضر عند إضافته إلى مياه الشرب. في حالة التماس، يجب الشطف حالاً بكمية كبيرة من الماء، وإذا نشأت أعراض مثل الحساسية الجلدية في أعقاب التعرض للمستحضر، فيجب الحصول على المشورة الطبية وإظهار نشرة المستهلك للطبيب المعالج. يعتبر انتفاخ الوجه، الشفتين، أو العينين وكذلك صعوبات التنفس أعراضاً خطيرة تستلزم العلاج الطبي الطارئ. لا يجوز التدخين، الأكل، أو الشرب وقت استخدام المستحضر.

**الحمل والإرضاع:** لا يجوز الاستخدام لدى الدجاج المنتج للبيض لاستهلاك البشري. **التفاعلات الدوائية وأنواع التفاعلات الأخرى:** لا يجوز استخدام هذا المستحضر بالتزامن مع المستحضرات الكابحة للجراثيم مثل الماكروبيدات، والنتراسيكلين، والفينيكولات. ومن شأن إعطاء المستحضر بالتزامن مع المستحضرات المحتوية على الألومنيوم أو المغنسيوم أن يقلل من امتصاص المستحضر.

**الجرعة المفردة:** قد تسبب الجرعة المفرطة الإسهال، من شأن الاستهلاك المتواصل لمياه الشرب المحتوية على المستحضر، مثلاً في الأيام الحارة، أن يسبب تضرر الغضروف.

**عدم التوافقية:** نظراً لعدم وجود دراسات بخصوص التوافقية، لا يجوز خلط هذا المستحضر مع مستحضرات بيطرية أخرى.

**تعليمات التخزين:**

- يمنع التسمم! يجب الاحتفاظ بهذا الدواء وبأي دواء آخر في مكان مغلق بعيداً عن متناول أيدي الأطفال و/أو الأطفال الرضع وهكذا سوف تمنع التسمم.
- لا يجوز استخدام الدواء بعد تاريخ انتهاء الصلاحية (Exp. Date) الوارد على العلبة. يشير تاريخ انتهاء الصلاحية إلى اليوم الأخير من الشهر ذاته.
- ظروف التخزين: يجب تخزينه في مكان بارد وجاف محمي من الضوء دون 25 درجة مئوية.

**12. تعليمات بخصوص تدمير المستحضر/بقايا المستحضر عند الانتهاء من الاستخدام:** يجب تدمير جميع بقايا الأدوية البيطرية أو المواد المشتقة من المستحضرات البيطرية بالتزامن مع تعليمات التدمير التي أصدرتها وزارة حماية البيئة.

**13. معلومات إضافية:**

● يحتوي المستحضر بالإضافة إلى المادة الفعالة على: Benzyl alcohol, Potassium hydroxide, Purified water.

● كيف يبدو الدواء وما هو محتوى العلبة: محلول صافٍ في حويّات HDPE بحجم لتر 1 و 5 لترات.

● رقم تسجيل الدواء: 083-29-92349-00

● اسم الجهة المنتجة: مختبرات سايفاء، ليون، إسبانيا

● اسم صاحب التسجيل: أم. بي. فت. م. ص. ب. 7004، بيتاح تكفا 49170

**ستصبح الوصفة الطبية سارية المفعول فقط بعد الحصول على ترخيص من طبيب حكومي مختص بأمراض الدواجن.**

1. اسم الدواء البيطري، شكله ومدى مفعوله:  
**سيفاكوينول 10% مستحضر بيطري قابل للشرب**

2. المواد الفعالة وتركيزها في وحدة التجرع

يحتوي كل مل على 100 ملغ من إينروفلوكساسين Enrofloxacin  
ترد قائمة بالمواد غير الفعالة في البند 13. يعطى في مياه الشرب.

3. لأي غرض خصص هذا الدواء؟ سيفاكوينول 10% مخصص لعلاج أنواع العدوى الحساسية لإينروفلوكساسين لدى دجاج التسمين والدجاج الرومي.

لدى الدجاج الرومي:

<i>Mycoplasma gallisepticum,</i>	<i>Mycoplasma gallisepticum,</i>
<i>Mycoplasma synoviae,</i>	<i>Mycoplasma synoviae,</i>
<i>Pasteurella multocida,</i>	<i>Avibacterium paragallinarum,</i>
	<i>Pasteurella multocida</i>

يتوجب إعطاء المستحضر فقط بعد إثبات حساسية الجرثومة وفي حال تبين أنه لا يتوفر علاج بديل (إثبات المقاومة لمستحضرات أخرى).

الفصيلة العلاجية: الفلوروكينولونات

4. موانع الاستخدام: لا يجوز الاستخدام لأغراض وقائية. لا يجوز الاستخدام في حالة وجود مقاومة أو مقاومة متصالبة معروفة للكينولونات لدى الحيوانات المخطط لعلاجها. وفي حال كانت هناك حساسية مفرطة معروفة للمادة الفعالة، أو لكينولونات أخرى أو للمواد غير الفعالة، يتعين الامتناع عن العلاج بهذا المستحضر.

5. الأعراض الجانبية: بالإمكان إبلاغ وزارة الصحة عن أعراض جانبية بالضغط على الرابط "الإبلاغ عن أعراض جانبية عقب العلاج الدوائي" الموجود في الصفحة الرئيسية لموقع وزارة الصحة (www.health.gov.il) والذي يوجه إلى الاستمارة المتصلة للإبلاغ عن الأعراض الجانبية، أو عن طريق دخول الرابط: <https://sideeffects.health.gov.il>

6. الحيوانات المستهدفة: دجاج التسمين والدجاج الرومي.

7. كيفية الإعطاء والجرعة لكل من الحيوانات المستهدفة: في مياه الشرب: 10 مل/كغ في اليوم في مياه الشرب على مدار 3 إلى 5 أيام متتالية، مما يساوي 0.1 مل من المستحضر لكل كغ من وزن الجسم على مدار 24 ساعة. على مدار 5 أيام متتالية لعلاج أنواع العدوى المخططة والمتكّمة والمزمنة. وفي حال لم يحدث تحسن في غضون يومين إلى 3 أيام، يجب التفكير في استخدام علاج بديل بالمضادات الحيوية استناداً إلى فحص الحساسية.

8. كيفية استخدام المستحضر: لتحديد الجرعة المناسبة، يجب تحديد التركيز اعتماداً على الاستهلاك الفعلي لمياه الشرب خلال 24 ساعة. ويجب تحديد وزن الحيوان بشكل دقيق قدر المستطاع لتجنب إعطاء جرعة أقل مما يجب. يجب تحضير محلول جديد كل يوم والتخلص من بقايا اليوم السابق. تعتمد الكمية المستهلكة من مياه الشرب المحتوية على المستحضر الطيني على حالة الحيوان السريرية وفصل السنة.

ينبغي ملاءمة تركيز إينروفلوكساسين للظروف. يجب تحضير مياه الشرب المحتوية على المستحضر الطيني كل 24 ساعة في حال كانت مياه الشرب المحتوية على المستحضر مصدر الشرب الوحيد بالنسبة للدواجن. يجب التحقق من الاستهلاك الكامل لمياه الشرب المحتوية على المستحضر وذلك من خلال فحص نظام التزويد بمياه الشرب. قبل البدء بالعلاج، يجب تفريغ نظام مياه الشرب وملؤه بمياه الشرب المحتوية على المستحضر. يجب استخدام مقياس دقيق قد تم معايرته. يجب حساب الجرعة اليومية الدقيقة استناداً إلى الجرعة الموصى بها وعدد الحيوانات ووزنها، بالتزامن مع الصيغة الرياضية الآتية:

10 مل/كغ/ل/24 ساعة x معدل أوزان الحيوانات (كغ) = مل من المستحضر  
100 مل/كغ/ل x معدل استهلاك المياه يومياً = لكل لتر من مياه الشرب (لترات كل 24 ساعة)

9. مدة الانتظار: مدة الرومي. قبل الذبح: 7 أيام بالنسبة لدجاج التسمين و 13 يوماً بالنسبة للدجاج الرومي. لا يجوز الاستخدام لدى الدجاج المنتج للبيض للاستهلاك البشري.

10. التحذيرات:

تحذيرات خاصة تتعلق بالاستخدام لدى الحيوان المستهدف: عند علاج حالات العدوى بالميكوبلازما، قد لا ينجح العلاج في القضاء على الجرثومة.

**1. Name of the Veterinary Medicinal Product, Its Shape & Strength:**

**Syvaquinol 10% oral Veterinary**

**2. The Active Substances and Their Concentration per Each**

**Dosing Unit:** Each 1 ml contains: **100 mg of Enrofloxacin**

The list of excipients is available in Section 13. For use in drinking water.

**3. What Is the Medicinal Product Intended for?** SYVAQUINOL 10% is indicated for the treatment of infections susceptible to Enrofloxacin in fattening chickens and in turkeys.

**In chickens:**

*Mycoplasma gallisepticum,*

*Mycoplasma synoviae,*

*Avibacterium paragallinarum,*

*Pasteurella multocida*

The preparation may be used only in case of proven bacterial susceptibility after it is determined an alternative treatment is not available (proven resistance of other preparations).

Therapeutic group: Fluoroquinolones

**4. Contraindications:** Do not use for prophylaxis.

Do not use when resistance or cross-resistance to quinolones is known to occur in the animals for which the treatment is intended. In case of known hypersensitivity to the active substance, to other quinolones, or to the excipients, do not treat with this preparation.

**5. Side Effects:** Side effects can be reported to the Ministry of Health by clicking on the link "Reporting Side Effects and Drug-related Adverse Events" on the homepage of the Ministry of Health website ([www.health.gov.il](http://www.health.gov.il)), which redirects to an online form for reporting side effects, or by clicking on the link: <https://sideeffects.health.gov.il>

**6. Target Species:** Fattening chickens and turkeys.

**7. Administration Route and Dose for Each Target Species:**

**In drinking water:** 10 mg/kg a day in drinking water for 3-5 consecutive days, which equals 0.1 ml of the preparation for each kg of bodyweight per 24 hours. Over a period of 5 consecutive days in case of mixed infections, progressive infections, or chronic infections. If a clinical improvement is not achieved within 2-3 days, alternative antibiotic treatment should be considered based on susceptibility testing.

**8. Way of Using the Preparation:** To determine the correct dose, the concentration should be adjusted depending on the actual daily water consumption. The animal's bodyweight should be determined as accurately as possible to avoid underdosing. A fresh solution should be prepared every day and the remaining solution from the previous day should be disposed of. The consumption of the medicated drinking water depends on the animal's clinical condition and the season. The concentration of Enrofloxacin should be adjusted according to the actual conditions. The medicated drinking water should be prepared every 24 hours when the medicated water is the poultry's exclusive water source. Check that the medicated drinking water is consumed in its entirety by examining the drinking-water supply system. Prior to the start of the treatment, empty the drinking-water supply system and fill it with the medicated drinking water. Use an accurate and calibrated measurement device. The accurate daily dose should be calculated based on the recommended dose as well as the number of animals and their weight using the following formula:

$$10 \text{ mg/kg/a day} \times \text{average animal weight (kg)} = \text{ml of the preparation}$$

$$100 \text{ mg/ml} \times \text{average daily water consumption} = \text{liters per 24 hours}$$

for every liter of drinking water

**9. Withdrawal Period Dosing Unit:** Withdrawal period before slaughter:

7 days for fattening chickens and 13 days for turkeys

Do not use in laying hens producing eggs for human consumption.

**10. Warnings:**

**Special Warnings Regarding Use in the Target Species:**

Treatment of mycoplasma infections might not eliminate the bacterium.

**Special Warnings Regarding the Safe Use of the Medicinal Product in**

The format of this insert was determined by the Israel Ministry of Health and its content was examined and approved by the Ministry. Package Insert for a Veterinary Preparation | This medicine is only marketed subject to a veterinarian's prescription | For use only in animals

**Animals:** Official and antimicrobial policies should be considered when administering the preparation. Treatment with fluoroquinolones should be reserved for situations in which treatment with other classes of antimicrobials resulted in a poor response or is expected to result in a poor response. Whenever possible, treatment with fluoroquinolones should only be used based on susceptibility testing. Use of the product not according to the indications listed in the insert may increase the prevalence of bacterial resistance to fluoroquinolones and decrease the efficacy of treatment with other quinolones due to potential cross-resistance. Since the initial use of Enrofloxacin in chickens, a widespread reduction in the susceptibility of *E. coli* to fluoroquinolones and the emergence of resistant organisms have been diagnosed.

**Special Warnings Regarding the Safety of the Person Administering the Preparation:** People with known hypersensitivity to fluoroquinolones or to any of the preparation's ingredients should avoid contact with the preparation. Avoid contact with the skin and the eyes. Use gloves and avoid contact with the preparation when adding it to the drinking water. In case of contact, wash immediately with plenty of water. If symptoms such as skin sensitivity appear following exposure to the preparation, seek medical advice and show the insert to your attending physician. Swelling of the face, lips, or eyes as well as breathing difficulties are serious symptoms that require immediate medical treatment. Do not smoke, eat, or drink during use of the preparation.

**Pregnancy and Lactation:** Do not use in laying hens producing eggs for human consumption.

**Drug Interactions and Other Forms of Interaction:** Do not use this preparation with bacteriostatic preparations, such as macrolides, tetracyclines, and phenicols. The simultaneous administration of this preparation with preparations containing aluminum or magnesium can impair the absorption of Enrofloxacin.

**Overdose:** Overdosing may cause diarrhea. The extended consumption of the medicated drinking water, for example during hot days, may cause cartilage damage.

**Incompatibility:** In the absence of compatibility studies, do not mix this preparation with other veterinary preparations.

**11. Storage Instructions:**

• Prevent poisoning! This medicinal product and any other medicinal product should be kept in a closed place out of the reach of children and/or babies to prevent poisoning.

• Prevent poisoning! This medicinal product and any other medicinal product should be kept in a closed place out of the reach of children

• **Storage conditions:** store in a cool and dry place protected from light under 25°C.

**12. Instructions Pertaining to the Disposal of the Preparation/ Remaining Quantity of the Preparation Once Its Use Is Over:**

Any remaining quantity of the veterinary medicinal product or waste materials derived from such a veterinary medicinal product should be disposed of according to the disposal instructions set forth by the Ministry of Environmental Protection.

**13. Additional Information:**

• In addition to the active substance, the preparation also contains:

• Benzyl alcohol, Potassium hydroxide, Purified water.

• What the medicinal product looks like and what the package content is: A clear solution in 1-liter and 5-liter HDPE containers.

• Drug Registration Number: 083-29-92349-00

• Name of the Manufacturer: Syva Laboratories, Leon, Spain

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

• Name of the Registration Holder: M.P.VET Ltd., POB 7004, Petah Tikva 49170

Syvaquinol 10% 080320

**A medical prescription will only be valid after approval is obtained from a government physician who specializes in poultry diseases**